
   Klubmøde den 10. febr. 2022

I aften var 13 medlemmer mødt. Tak for det. 

Vi startede aftenen med en stafetfilm, som Knud Erik viste, Det var en film fra deres tur til Oslo.
Specielt omkrig og langs floden Alna, som fra gammel tid deler Oslo i 2 dele. Fin film/fortælling,
som dog kunne forbedres med speak og/eller tekster. Knud Erik havde bøvlet med Pinnacle 25, som
ikke ville vise tekster osv, som Knud Erik ville. Det arbejder han videre med, og vi håber at høre 
hans løsning på problemet. Han er pt den eneste der har Pin 25, så lad bare ham løse børne-
sygdommene inden andre går i gang med Pin 25.

I aften skulle Elias have fortalt om interview-teknik. Han havde glemt den og var på Læsø. 

Herefter viste Henning en film fra Nordnorge med nordlys og ishotel mm. Havde var beriget 
med en rigtig god speak, hvor han så har fået den fra. :) Også en fin og oplysende film fra en fin tur,
efterfulgt af en mundlig fortælling fra turen.  

Anker havde været i arkiverne og fundet en film fra klubbens tur til det daværende 
fængselsmuseum. Turen foregik i 2004 og rundvisningen var med skaberen af museet, Åge Egholm.
En fantastisk fortæller, hvor vi fik et levende indblik i forholdene i datidens fængsel. Mange af 
”Fangerne” var utrolig kreative, lavede f.eks. både skakbrikker og malerier. 

Så gik vi over til tekniske redigeringsspørgsmål, hvor flere påstod de lærte noget nyt, og det var 
jo dejligt. Kom endelig frem med flere spørgsmål. DU er helt sikkert ikke den eneste der sidder med
samme spørgsmål. Og send bare dit problem når du sidder med det, så vi kan finde en løsning på 
det.

Til slut snakkede vi lidt HLTV. Insero har på baggrund af vores ansøgning doneret os 20.000 kr 
incl moms., hvoraf de 7000,- udgøres af en rigtig fin projektor,  (incl et ret dyrt lærred,) som Insero 
selv kun har brugt et mindre antal timer.  Hertil skal vi så have anskaffet noget højttaler-grej., og vi 
har set på den nye JBL Charge 5 til 1290.- kr. inkl. moms.
Herefter er der så 10.000.- kr tilbage til en ny moderne hurtig bærbar pc, og den har vi sat Glenn til 
at hjælpe med at finde. Her kan vi måske blive nødt til selv at spæde lidt til fra HSVK/HLTV. 

Herefter kaffe og Annis dejlige madder. Tak for det. 

Ref. Bjarne.  
 


